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Närvaro: Oscar Sigurdsson Studierådsordförande
Julia Baeza Studierådssekreterare
Måns Ansgariusson
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Elsa Schröder
Hannes Åström
Henrik Olsson
Elise Eborn
Astrid Jansson
Josefine Myllenberg
Alexander Mjöberg
Emma Asklund

§1 OFMÖ Studierådsordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med tillägg av punkterna 10, 11,
12 och 15.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2017-03-22.

§6 Information från
Externa
Representanter

Programledningsmöte har hållits där kursplanerna för nästa läsår
sattes. Då omtenta perioden vid jul nu tas bort kommer viktiga
omtentor kunna göras under den riktiga tentaperioden efter jul.
Som det ser ut nu gäller det Endimensionell analys och Realtids-
programmeringen.

§7 Meddelanden Kåren: Sök lediga poster och få möjlighet att påverka.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inget.

§9 Uppföljning Inget.

§10 Gyllene pekpinnen Ges till en lärare som engagerar sig mer än det krävs. Hur ska vi
göra för att folk ska kunna skicka in nomineringar. Facebook,
lägg en lapp i brevlådan och ta en kaka. Det senare förslaget
kommer genoomföras av studierådet efter omtentaperioden.

§11 Tre + två Innebär att man läser tre år kandidatexam och sedan två år mas-
ter. Är detta något vi skulle gilla på data? Fördelarn är att det
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skulle göra det friare att välja egen master dock skulle de antag-
ligen leda till att man inte kan börja läsa sin master om man har
kurser efter sig. Redan idag kan man välja att ta ut en kandida-
texamen med extra arbete. Går det att hitta en kompromiss så
det blir lättare att ta ut en kandidat. Diskuterades.

§12 Workshops under
nollningen

Är workshops under nollningen som introducerar hur utbild-
ningen är strukturerad en bra ide? Det verkade de flesta tycka,
saker som börs ta upp är vad olika saker är, kursombud, CEQ,
fokus på att vi studenter har inflytande, tips hur man pluggar
och hur uppgifter ska skrivas på tentan(matten). Dessutom skul-
le man kunna presentera likabehandlingsombuden och gör en
pr-grej för studierådet.

§13 Avslutade kurser Hoppas över.

§14 Pågående kurser Hoppas över.

§15 Lottning inför CEQ Hoppas över.

§16 Övrigt Hoppas över.

§17 OFMA Mötesordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet avslutat kl
13:04.

Vid protokollet

Julia Baeza
Studierådssekreterare

Justeras

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande
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